
Dagsorden til ordinært skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 04.06.24 

kl. 18.00-21.00 på afd. Fuglebjerg 

Forældrerepræsentanter: Karina HY, Lene FU/GB, Maja FU, Maria FU/GB, 
Mie FU/SPEC., Terkel GB, Hans FU 
Elever: Anders 9.z, Izabella 6.G.  
Medarbejderrepræsentanter: Berit FU, Pia GB 
Skoleleder og stedfortræder: Christine og Dian 
Referent: Skolens ledelse 

 

 

Elevrepræsentanter: Eleverne har fri kl. 19:30 

 

Fraværende med afbud 

Anders 9.z, Frederik 6.H 

 

 

Gæster: 

 

 

Spisning  De første 20 minutter af mødet afsættes til hyggelig 
spisning.  
Der serveres en salat, vand, kaffe/the og småkager 

Velkomst v. formand  

Sag nr. 49 
Status v. elever 

• Den gode historie 

• Hvad er eleverne 
optaget af? 

 
Opstart v. personale 

• Kort fra hver afdeling 

• Den gode historie 

 
GB: 
Der er udfordringer med mus i køkkenet 
Køkkenhaver er etableret  
 
Personale: 
Store byttedag i GB. Det er en god time, hvor eleverne 
bytter med hinanden på tværs. 
Affaldsindsamlingspræmie på 25.000 kr. Det skal 
overrækkes til sommerfesten.  
 
 
 



• Hvad optager 
medarbejderne? 

 
Opstart v. formand 

• Den gode historie 

• Hvad optager formand 
 

Opstart v. ledelse 

• Personalesituationen  

• Rammer og strukturer 

• Hvad optager ledelsen? 

 
FU: 
Prøverne er i gang. Det forplanter sig til hele skolen. 
Både med fravær fra lærere og elever, der skal tage 
hensyn. 
 
Mange klasser ude af huset og på tur.  
 
Formand: 
Brobygning med 4. årgang var gået godt trods vejret. 
Forældrene bakkede op ift. det dårlige vejr. 
Penge på vej til kommunerne fra regeringen. Skal vi 
være proaktive til at få nogle af dem ud til skolerne. 
 
Ledelsen: 
Der er bestilt mål-og værdi hæfter, logo og 
afgangsprøvebevis omslag til 45.000 kr. Der er bestilt 
1000 stk. De skulle komme efter sommerferien.  
 
Der skal indrettes noget byggeplads, når facilitetsplanen 
bliver virkelighed.  
 
APV-arbejdet er i gang med handleplaner og der har 
været fysisk rundering 
 
Fagfordelingen er færdig og skemaerne er klar på alle 
afdelinger.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Sag 50 Princip for samarbejde 
mellem skolen og hjemmet 
Oplæg, drøftelse og 
udarbejdelse af nyt princip for 
skole/hjem samarbejde og 
underretning til hjemmene om 
udbytte af undervisning 
(arbejdsgruppen har lavet et udkast 
til drøftelse – se bilag)  
  

 

Princippet drøftes. 
 
Der skal laves et tillægsprincip om kommunikation b.la. 
om Aula. 
 
Her kan man folde brugen af Aula og Minuddannelse ud.  
 
Meddelelsesbogen skrives ind i princippet.  
 
Der kan sendes et forslag ud om det rammesatte skole-
hjemsamarbejde.  
 
Næste år arbejdes med et princip for kommunikation. 

Sag 51 Økonomi  
Indblik i skolens forbrug og 
status på kommunens rammer 
v. DS 
 

 
Økonomien gennemgået 
 

Pause  

Sag 52 National Trivselsmåling 
Hvordan arbejder skolen med 
data.(Generelt indblik i data med 

som bilag) 
 

Obs på at klassetrin rummer besvarelser fra både alm og 
specialklasser  
 
Drøftelse om hvordan vi kan bruge NT-måling. Toiletter 
er et gennemgående problem. Der skal arbejdes 
sammen med lærerne på at se ind i de enkelte klassers 
tilbagemelding. 
 
Skolen har først fået dem for kort tid siden. Det gør det 
svært at bruge, da meget kan ske hen over 
sommerferien.  
 
Der skal laves indsatser på elever der føler sig ensomme 
og dem der ikke får den nødvendige hjælp. 

Sag 53 Deltagelse ved 
forældremøder 
Datoer og klasser fordeles 

Forældremøder: 
0.H og 0.G: 26/8-24 kl. 18:00  
Lene 0.G 
Karina 0.H 
0.X og 0.Y: 28/8-24 kl. 18:00 Mie 
1. årgang: 29/8-24 kl. 18:00  
Therkild og Lene 1.g, 
Maya 1.X og Y.  
Karina tager 1.h 
6. årgang: 6/3-25 kl. 18:30-19:00 i FU fælles.  
Hans 
 
 
 
 



 
 
 
 

Sag 54 
Årsplan for kommende år 
Mødekalender og initiativer 
 
 

Forslag til mødeplan for bestyrelsen: 
20/8-24 kl. 18:00-21:00 
17/9-24 kl. 18:00-21:00 
5/11-24 kl. 18:00-21:00 
9/11-24 kl. 09:00-13:00 Temadag incl. hele ledelsen 
7/1-25 kl. 18:00-21:00 
4/2-25 kl. 18:00-21:00 
11/3-25 kl. 18:00-21:00 
29/4-25 kl. 18:00-21:00 
3/6-25 kl. 18:00-21:00 
 
Vedtaget. 

Sag nr. 55  

Årsberetning og evaluering på 
første år som 
Vesterlandsskolen 
Udkast fra formand sendt med som 
bilag 

 
Maja har lavet et udkast. Det sendes ud via Aula.  
 
Der indkaldes til et TEAMS-møde, hvor der kan stilles 
spørgsmål til årsberetningen. 
 
  
Der aftales evt. at invitere forældre med efter tema-
lørdagen.  

Tak for i år. 
Fælles oprydning 

 
 

 

 

Punkter til første møde efter sommerferien: 

- Princip for kommunikation 

- Mød bestyrelsen evt. Åbent hus ved temalørdag eller et link til teams forud for et 

bestyrelsesmøde 

 

 


